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Vragen van het lid Uitslag (CDA) aan
de ministers van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en voor Jeugd en
Gezin over aanpak van anorexia.
(Ingezonden 15 juli 2009)

1
Kent u de documentaire
«Vel over Probleem» van
documentairemaakster Jessica
Villerius?1

Bent u ervan op de hoogte dat
anorexia op dit moment de meest
dodelijke ziekte in de Geesteiijke
Gezondheidszorg (GGZ) is?
Onderschrijft u de ernst van dit
ziektebeeld? Ziet u daarom de
noodzaak van een integraie aanpak?

met anorexia? Zo ja, hoe bevordert u
die?

Hoe bevordert u het structureel delen
van informatie over wachtlijsten en
open plekken in klinieken en
ziekenhuizen?

Hoe zet u aan tot het delen van best
practices met betrekking tot
eetstoornissen en anorexia in het
bijzonder, tussen klinieken en
deskundigen onderling?

8
Is de huidige DBC-labeling, «DBC
overige» voldoende om ervoor te
zorgen dat de hulpverlening
voldoende alert is op dit ziektebeeld
en er sprake is van een effectieve
behandeling?

Hoe denkt u over de inzet van school-
en wijkverpleegkundigen op scholen,
huisartspraktijken en GG&GD als het
gaat om preventie en
vroegsignalering?

4
Ziet u naar aanleiding van deze
uitzending reden de huisartsen te
wijzen op hun verantwoordelijkheid?
Zo ja, op welke wijze? Zo nee,
waarom niet?

5
Hoe denkt u de vroegtijdige
opsporing en behandeling te
stimuleren? Ziet u de noodzaak van
nieuwe wetenschappelijke kennis
omtrent behandeling van mensen

Bent u ervan op de hoogte dat uit
onderzoek blijkt dat adequate nazorg
belangrijk is om terugval te
voorkomen, en dit in het huidige
zorgaanbod onvoldoende aan bod
komt? Heeft dit met de financiering
via de «DBC overige» te maken? Wat
gaat u doen om de ketenzorg (in
tegenstelling tot versnipperde zorg)
te stimuleren?

1 KRO-uitzending d.d. 15 juli 2009.
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